

Referat fra styremøte 08.01.25 – Porsgrunn bibliotek

1. Godkjenning av referat fra styremøte i 28. oktober 2024

- a) Gikk nøye gjennom referatet fra forrige møtet fordi det var mange punkter å følge opp.
- b) Alkoholbruk ved turer. Are kommer med et forslag på tekst, som føyes til det som allerede står om HMS i klubben.
- c) Brage har fikset avtale med Padlespesialisten, han skal ordne rabattkode.
- d) Bassentrening og kaldtvannstrening har gått bra.
- e) Turlleder for jenteturen har trukket seg, og klubben må finne en ny.
- f) Klubben endrer dato for årsmøtet til 26. februar.
- g) Referatet med endringene er godkjent.

2. Gjennomgang av turledersamlingen GHPK avholdt på Kafe K 28.11.24

- a) 11 stk. deltok. Eli har skrevet eget referat.
- b) Styret mener at klubben bør legge ved padlevettregler i invitasjoner til turer.
- c) En av tingene som ble diskutert i samlingen var «hva er turleders ansvar og styrets ansvar? «
- d) Styret ønsker: Turlleder lager en beskrivelse av turen i god tid før turen (14 dager) som blir lagt ut på hjemmeside og FB. I tillegg mangler ofte rapportering etter tur fra turlleder. Stå for planlegging og be om hjelp fra styret hvis det trengs. Hva forventes av deltakere, hvor lang er turen, hvor lenge skal man sitte i kajakken, bølgehøyde, pauser, osv.
- e) Det bør være flere turledere dersom det er flere enn 12 deltakere.
- f) Spond til påmelding av turer og arrangementer. Styret undersøker muligheten for at klubben skal begynne med dette. Thor sjekker dette til neste møtet.
- g) Aktivitetsledersamling i mars/april med øvelser (workshop). Med eller uten øvelser? Enklere for flere dersom det bare er en dag? Det har blitt nevnt at Sildevika kan være en alternativ eller Naustet i Langesund. Thor hører med noen ressurser i klubben som kan ta ansvaret for en sånn dag.
- h) Er for kjappe til å avlyse turen? Styret mener at dette ikke er et stort problem. Vi har ikke avlyst mange turer det siste året.
- i) Bølgelek – noen ønsker mer bølgelek.

3. Årsmøte 26. febr. 2025, på Prestegården Eidanger (Om årsmøtet, se Lov for GHPK under dok. på nettsida)

Praktiske oppgaver til årsmøtet

- a) Innkalling i mnd. før 26. jan. Gry fikser det.

- b) Årsberetning
- Mer fokus på statistikk og ikke skrive en veldig omfattende beskrivelse av mange turer som er gjort tidligere. Hvor mange turer, styremøter, arrangementer, osv. Ta med HMS. Gry tar ansvar for å starte et slikt dokument.
- c) Regnskap (kan vi få en briefing på ståa pr. nå, PC?)
- PC gir en orientering til resten av styret om økonomien til klubben for 2024. Resultatet er bedre en budsjettert, og klubben fikk inn tilskuddsmidler til kjøp av utstyr som det ikke var budsjettert med.
- d) Kontrollkomiteen skal ha tilgang til Teams
- e) Ordstyrer?
- Styret ønsker Sten som ordstyrer
 - Bør ha en protokollfører til årsmøtet klart innen årsmøtet. Are sørger for at det blir en protokollfører.
 - Protokollunderskrivere sørger vi for på årsmøtet
- f) Innkalling (1. mnd før) (Gry fikser) og utsendelse av papirer (Eli fikser) (minst en uke før), forslag må vær oss i hende seinst 2 uker før årsmøtet.
- g) Oppdatere org.plan/HMS i klubbhåndboka
- Bør oppdatere HMS-planen slik at årsmøtet kan behandle saken. Eli oppdaterer HMS-planen.
- h) Fastsette kontingent
- Styret forslår å beholde kontingenten på 250,- for 2026.
- i) Valgkomite
- Styret har ansvaret for kandidater til neste års valgkomite. Eli spør om gjeldende valgkomite ønsker å fortsette
- j) Utvalg (Utstyr, arrangement/aktivitet og tur). Etter årsmøtet ønsker det nåværende styret at flere medlemmer er med i klubbens utvalg
- Utstyrkomite – vi har fått en forespørsel fra et medlem om å være med i utvalget.
 - Et medlem i klubben ønsker å være med i turkomiteen.
 - Bør få med noen inn i aktivitetsgruppa. Styret tar kontakt med medlemmer vi tror kan være interessert i å være med i dette utvalget.

4. Turprogram – ønsker/innsjill til turgruppe

- a) Ønsker turgruppa spørreundersøkelse om innsjill fra medlemmer om turer i forkant av årsmøtet? Styret ønsker: ikke sende ut spørreundersøkelse, turgruppa

gjør klar et forslag til turprogram og vi har et medlemsmøte etter årsmøtet der turene diskuteres. Are tar kontakt med turgruppa og legger ut på FB om medlemmer har innspill til turprogrammet.

5. Ønsker for dette året

- a) Ti på skjæret – Kan klubben lage en aktivitet/konkurranse som ligner på «TiToppn».
- b) Årebyggekurs – Kan Bent og/eller Hansi hjelpe til med årebyggekurs. Aktivitet for oktober/nov/des?
- c) Førstehjelp på klubbkveld, sammen med to personer fra Norsjø som kan fortelle om turen på Grønland

6. Hele Norge båler - også Ghpk?

- a) Ingen av styrets medlemmer har anledning til å ~~delta på~~ lage et klubbarrangement med dette 18. januar.

7. Beramme neste styremøte (før årsmøtet)

- a) Neste styremøte blir torsdag 13. februar kl. 17.30 hos Brage.

8. Eventuelt

- a) Volker har begynt å språkvaske og oppdatere hjemmesiden.
- b) Kjøpe en blomst til et klubbmedlem på årsmøtet for jobben som er gjort for klubben i 2024. Eli ordner dette.
- c) Sende ut kontingenten for 2025, og oppdatere Klubbadmin med kontingent. PC ordner dette.